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Rada Miejska w Radomiu od kilku kadencji inwestuje w Radomski 
Szpital Specjalistyczny, dla którego jest organem załoŜycielskim. Obecnie 
trwają duŜe inwestycje polegające na budowie pawilonu ginekologiczno- 
połoŜniczego,  modernizacji bloku operacyjnego szpitala, a takŜe rozbudowa 
oddziału pielęgnacyjno- opiekuńczego. Systematycznie doposaŜamy oddziały           
w nowoczesny sprzęt medyczny. Jako organ załoŜycielski pozyskujemy środki 
finansowe na te cele z róŜnych źródeł, w tym z Unii Europejskiej. Łączymy 
nasze działania ponad politycznymi podziałami, gdyŜ bezpieczeństwo 
zdrowotne naszych mieszkańców jest naszym nadrzędnym celem. 

Zwracamy się do Pana Prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska, Pana 
Marszałka Sejmu RP Bronisława Komorowskiego oraz Pana Marszałka Senatu 
RP Bogdana Borusewicza z apelem o podjęcie natychmiastowych działań 
legislacyjnych w sprawie zwiększenia nakładów finansowych na ochronę 
zdrowia w Polsce. 

Świętej Pamięci profesor Zbigniew Religa mawiał, Ŝe nie uda się 
przeprowadzić w Polsce reformy słuŜby zdrowia bez znaczącego zwiększenia 
nakładów na leczenie Polaków. 

Kontrakty placówek ochrony zdrowia z Narodowym Funduszem Zdrowia 
są zaniŜone, a przez to szpitale popadają w zadłuŜenie, zaś pacjenci oczekują na 
leczenie w długich kolejkach. 

Pomimo, iŜ Radomski Szpital Specjalistyczny jest dobrze zarządzany to 
poprzez niedofinansowanie kontraktów z Narodowym Funduszem Zdrowia nie 
moŜe działać w optymalnych warunkach dla poprawy bezpieczeństwa 
zdrowotnego obywateli. Sytuacja ta wymaga natychmiastowego zwiększenia 
nakładów na ochronę zdrowia w Polsce o co Rada Miejska w Radomiu wnosi do 
najwyŜszych władz naszego Państwa. 
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